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Je hebt een indrukwekkend CV. Zo heb je 
veel verschillende functies binnen de PvdA 
en de Jonge Socialisten bekleed. Waarom 
ben je de politiek ingegaan en waarom heb 
je gekozen voor de socialistische kant?

‘Tijdens mijn middelbare schooltijd nam ik 
plaats in de leerlingenraad. Hier moest ik op-
komen voor de belangen van de leerlingen, 
en niet alleen aan mijn eigen belang denken. 
Zo maakten we ons hard voor de veiligheid 
op school, maar ook bijvoorbeeld voor een 
latere eindtijd op schoolfeesten. Het sprak 
me erg aan om de rol van vertegenwoordiger 
in te nemen. Ik heb voor de Jonge Socialisten 
gekozen, omdat de sociaal-democratische 
gedachte van de PvdA me erg aantrok.’ 

Met je voorzitterschap van de JS maak je 
het politieke wereldje van dichtbij mee. Hoe 
is deze politieke wereld?

‘De politieke wereld is geen makkelijke we-
reld. Je moet tegen een stootje kunnen en 
een lange adem hebben. Zo zijn vernieuw-
ingen moeilijk door te voeren en worden  die 
vaak in eerste instantie afgewezen. Er gaat 
meestal een aantal jaar overheen voordat er 
iets verandert, waar jij je misschien al jaren 
hard voor maakt. Je moet dan ook ver voor-
uit kunnen kijken en niet te snel opgeven. 
Samenwerken is daarom essentieel. Alleen 
red je het niet in deze wereld. Je hebt bond-
genoten en draagvlak nodig om dingen voor 

elkaar te krijgen en te weten wat er speelt.’

Het klinkt alsof het een wereld is van ‘ik 
geef jou iets en jij geeft mij er een andere 
keer weer iets voor terug’.

 ‘Politiek is heel divers. Deze spelletjes horen 
erbij. De ene keer moet je meebuigen en de 
andere keer je hard maken. Het hangt echter 
wel van het onderwerp af. Ik ben van mening 
dat het niet juist is om steun af te dwingen 
wanneer het om inhoudelijke zaken gaat. Het 
is wel vaak zo dat wanneer er een belangrijke 
positie vrij komt, zoals bijvoorbeeld een posi-
tie in het landelijk bestuur van de Jong Socia-
listen, dit wel gebeurt. Hoe meer bondgeno-
ten je hebt hoe beter je er voor staat. 
Bij openbare vergaderingen wordt bijna 
elke beslissing onderling van te voren voor-
besproken. Het is handig om te weten hoe 
iedereen denkt over de te bespreken onder-
werpen, zodat je je goed kunt voorbereiden 
en al samenwerking of stemmen kan vinden 
voor jouw doel.’

‘Er wordt anders en vaker naar ons gekeken 
omdat wij nu de jongerenpartij zijn van een 

regerend partij.’

Op dit moment ben je voorzitter van de 
Jonge Socialisten. Hoe bevalt het voorzitter-
schap?

‘Het voorzitterschap is toch wel anders dan ik 

Politiek begint niet pas op een bepaalde leeftijd. Je kunt al actief worden vanaf een 
jonge leeftijd door lid te worden van een politieke jongerenvereniging. We spraken met 
de voorzitter van de jongerenpartij van de PvdA, de Jonge Socialisten: Toon Geenen. 
We vroegen hem naar zijn mening over het nieuwe kabinet, hoe het bevalt om voorzit-
ter van de Jonge Socialisten te zijn en hoe de samenwerking is met andere jongeren 
partijen.

door Caroline Verduin en Pauline Rademakers
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me had voorgesteld. Het jaar voordat ik 
voorzitter werd leek het erop dat de PvdA 
weinig zetels in de Tweede Kamer zou be-
halen. De val van het kabinet leidde ertoe 
dat we deze zomer campagne moesten gaan 
voeren voor de verkiezingen. Door de grote 
zetelwinst ging de PvdA vervolgens van op-
positiepartij naar regeerpartij. Dit heeft de 
positie van JS veranderd binnen Nederland. 
Er wordt anders en vaker naar ons gekeken 
omdat wij nu de jongerenpartij zijn van een 
regerend partij.

‘Niemand is groter dan de PvdA’

Verder ben ik als voorzitter het gezicht van 
de JS, hierdoor moet ik wel opletten met wat 
ik doe en zeg, bijvoorbeeld op Facebook en 
Twitter. Je kunt over bepaalde dingen een 
heel andere mening hebben dan je leden. 
Zo kijk ik nog erg kritisch naar het huidige re-
geerakkoord en heb wel wat op- en aanmer-
kingen. Onze leden zijn er echter wel positief 
over. Ik kan dan niet als voorzitter besluiten 
dat we kritiek gaan leveren, maar moet de 
algemene mening van de leden volgen.’ 

Wat is nou het leukste en wat is het meest 
frustrerend aan je functie?

Het leukste, en ook fascinerendste aan mijn 
nieuwe positie is de manier waarop mensen 
je opeens benaderen. Sommige personen 
die je eerst niet kenden en niet wilden leren 
kennen, spreken je ineens aan en vragen hoe 
het met je gaat. Je merkt dat je als belangrijk 
wordt beschouwd. 
Het meest frustrerende is dat je over alles 
goed moet nadenken voordat je wat zegt of 
doet. Je leden verwachten dat je hen verte-
genwoordigt en daar moet je je naar gedra-
gen.’

Denk je dat een actief lidmaatschap bij de 
Jonge Socialisten kan zorgen voor een op-
stapje naar de Tweede Kamer?

‘De Jonge Socialisten horen bij de PvdA. Wan-
neer je actief wordt, leer je de politiek ken-
nen: de partij zelf en de ongeschreven regels. 
Het is dan ook een goede manier om door 
te stromen. Er zijn een aantal JS-voorzitters 
geweest die in de Tweede Kamer plaats ge-
nomen hebben. Je hoeft echter niet per se 
lid te worden van de Jonge Socialisten om 
succesvol te kunnen zijn binnen de PvdA. Ik 
heb echter nog niet concrete ambities om de 
Kamer in te gaan. De lokale politiek trekt mij 
meer.’

Hoe is eigenlijk de verhouding tussen de 
Jonge Socialisten en de PvdA? 

‘We hebben 2200 leden, waarvan 90% ook 
lid is van de PvdA. Dit zijn leden van tussen 
de 14 en 28 jaar. Zij zijn het niet altijd eens 
met de PvdA. Ze zullen op die momenten 
dan ook vragen stellen en opmerkingen ma-
ken. Toen Job Cohen werd afgezet, hebben 
we daar ook actie tegen gevoerd. De PvdA 
staat positief tegen deze kritische houding. 
We leveren echter niet alleen kritiek, maar 
denken ook mee over het beleid en over op-
lossingen. 
Verder mag ik als voorzitter, namens de 
Jonge Socialisten, plaatsnemen in het partij-
bestuur. Ook mag ik de wekelijkse fractiever-
gaderingen in de Tweede Kamer bijwonen.’
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derschat en moet je leren. Het zou dan ook 
goed zijn als er meer jongeren politiek actief 
worden. Hier leren ze niet alleen meer van, 
maar maakt de politiek ook minder saai.’ 

Zou iedereen dan van jongs af politiek actief 
moeten worden? 

‘Je moet niet de politiek ingaan voor je eigen-
belang. ‘Niemand is groter dan de PvdA’, zeg-
gen we ook wel eens. Wanneer je de politiek 
in gaat, handel je vanuit een groter belang en 
geef je in feite een deel van je vrijheid op. 
Daar moet je rekening mee houden.

CV
Wie: Toon Geenen
Geboren op: 1 april 1989
Politieke voorkeur: PvdA

Opleiding:
Universiteit van Amster-
dam, Economie (afgebro-
ken), 2007-2009
Universiteit van Amster-
dam, Bachelor Politicologie, 2009- 2013 (ver-
wacht)

Ervaring:
Secretaris, afdeling Jonge Socialisten Amster-
dam, augustus 2006 – oktober 2007
Voorzitter, afdeling Jonge Socialisten Amster-
dam, oktober 2007 – juni 2009
Secretaris, Jongerenadviesraad Zuidoost, okto-
ber 2008 – juni 2009
Algemeen bestuurslid, PvdA Zuidoost, oktober 
2008 – september 2010
Penningmeester, afdeling Jonge Socialisten 
Amsterdam, juli 2009 – juli 2011
Stadsdeelraadlid, stadsdeel Amsterdam Zuid-
oost, april 2010 – heden
Fractiesecretaris, PvdA Zuidoost, juni 2010 – 
heden
Voorzitter, Jonge Socialisten, juni 2012 - heden

Hoe is de samenwerking met andere poli-
tieke jongerenorganisaties en is deze veran-
derd nadat de PvdA in de regering kwam?

‘Toen de PvdA in de regering kwam, merkte je 
ook dat de Jonge Socialisten steeg in positie. 
Zo wil iedereen met je samenwerken of 
dingen van je weten. Dit komt doordat je als 
jongerenorganisatie van de PvdA sneller aan 
informatie kunt komen omtrent spelende 
discussies in bijvoorbeeld de Tweede Kamer. 
Verder is er mede door deze uitslag ook een 
goede relatie met de JOVD, de jongeren-
organisatie van de VVD. Van oudsher liggen 
het CDJA en de Jongere Democraten ons ook 
wel. We kunnen echter het best opschieten 
met DWARS (jongeren organisatie van 
GroenLinks, red.).’

Terugkomend op het regeerakkoord, wat 
vind je van de samenwerking met de VVD?

‘We zijn blij dat de PvdA nu door deze sa-
menwerking in de regering zit. Het is echter 
belangrijk dat we naar elkaar duidelijk blijven 
maken wat de verschillen zijn. De VVD is niet 
de natuurlijke partner van de PvdA, eerder 
een soort natuurlijke vijand. We hebben el-
kaar nu echter nodig en moeten dan ook sa-
menwerken. Het betekent echter niet dat we 
nu altijd willen blijven samenwerken met de 
VVD.’

Op dit moment studeer je ook nog Politico-
logie. Is deze studie een goede voorberei-
ding op de politieke wereld?

‘De studie gaat meer over hoe het op papier 
werkt en internationaal. Echte politiek be-
drijven leer je door het doen. Het verkrijgen 
van draagvlak wordt bijvoorbeeld vaak on-
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In het ORMIT-netwerk par ticiperen onder andere: ABN AMRO, Alliander, ANWB, Belastingdienst, Dela, DSM, Equens, 

Essent, GVB, ING Groep, KLM, KWF, Ministerie van LNV, NS, Nuon, NXP, Oranjewoud, Ordina, Oxfam Novib, 

Philips, Pon, ProRail, Rabobank, RDW, Sanquin, Schuitema, Shell, T-Mobile, Post NL, Unicef, Unilever, Warchild.

Als dit jouw strategie is om de productiviteit te 
verhogen, moet je niet bij ORMIT zijn.

Een pizza als managementinstrument? Heb je betere ideeën over leiderschap, dan biedt ORMIT je een waardevol vervolg op je  

universitaire studie. Als hèt adres op het gebied van Management Development, kun je als managementtrainee bij ORMIT rekenen op een 

aanpak die je aan alle kanten aanscherpt. Zo ga je twee jaar lang in een uniek managementtraineeprogramma op interim-basis aan het werk. 

Op uitdagende projecten bij vier toonaangevende organisaties uit ons netwerk. 

Tegelijkertijd doorloop je een ontwikkelprogramma waarin coaching, intervisie en opleiding centraal staan. Daarbij ga je vanzelf deel 

uitmaken van de hechte community van ‘ORMIT’ers’, zelfs als je niet meer bij ORMIT werkt. Door deze combinatie van werken en leren, 

brengen we de manager in je boven. En kun je doorstromen naar een leidinggevende functie bij een van onze participanten. Dus wil je het 

beste uit jezelf halen, ga dan naar www.ormit.nl.

ORMIT. DEDICATED TO MAKING THE MOST OF YOUR TALENT.


